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RM.0002.38.2021            

Protokół nr XXXIX/2021 

z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 25 sierpnia 2021 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:10 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Małgorzatę Rózgę, Dyrektora GZWiK Beatę Jasiukiewicz oraz 

Komendanta KP w Rzgowie Tomasza Konopkę, pracowników Urzędu Miejskiego oraz 

poinformował, że obrady XXXIX sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radny Paweł Redzynia (dotarł później), radna Kamila Kuźnicka.  

 

Obsługę prawną zapewniała r.pr. Lila Perka- Widerska oraz mec. Agata Sobieszek-Krzywicka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, 1 „brak głosu” Rada Miejska 

w Rzgowie wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa 

Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVII i XXXVIII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Rzgów. 

(DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Rzgowie 

oraz nadania mu statutu. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Żłobków 

Samorządowych Gminy Rzgów w Guzewie przy ul. Edukacyjnej 8. (DRUK 3) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia. 

(DRUK6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych – działek nr 78/16 i 79/13 obrębu 

Romanów. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Nagród Sportowych Gminy 

Rzgów. (DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. (DRUK 9) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Radny Zbigniew Waprzko zgłosił wniosek o zmianę kolejności punktów w porządku obrad, a 

mianowicie przeniesienie punktu 17 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w 

Rzgowie. (DRUK 9) do punktu 10 porządku obrad.  

 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Zbigniewa Waprzko dotyczącego zmiany kolejności punktów w porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVII i XXXVIII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Rzgów. 

(DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. (DRUK 9) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Rzgowie 

oraz nadania mu statutu. (DRUK 2) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Żłobków 

Samorządowych Gminy Rzgów w Guzewie przy ul. Edukacyjnej 8. (DRUK 3) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 4) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 5) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia. 

(DRUK6) 



       

3 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych – działek nr 78/16 i 79/13 obrębu 

Romanów. (DRUK 7) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Nagród Sportowych Gminy 

Rzgów. (DRUK 8) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokoły z XXXVII i XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.6.  

Informację o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant KP w Rzgowie 

nadkom. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Jarosław Świerczyński poprosił, aby zająć się sprawą zakłócania ciszy nocnej przez 

pojazdy na działce przy ul. Stawowej w Rzgowie. Temat jest znany policji, która działa w tym 

kierunku. 

Radny Zbigniew Waprzko zapytał czy skontrolowano w Kalinie miejsce, które zostało 

oznaczone na krajowej mapie zagrożeń. Po drodze w Kalinie poruszają się samochody 

ciężarowe powyżej 12 t. Komendant powiedział, że podejmie działania kontrolne.    

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Radny Marek Bartoszewski zapytał o projektowane rondo ul. Rzemieślnicza – DK 91, a także 

możliwość lokalizacji skupu złomu na terenie gminy Rzgów. 

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że z rondem jest pewien kłopot i będzie się w tej sprawie 

kontaktował z GDDKiA. Jeżeli chodzi o lokalizację złomowiska w gminie należy się pochylić 

na tym tematem przy okazji Studium Gminy.  

Radny Kordian Skalski zapytał ile wniosków zostało złożonych w ramach środków z Polskiego 

Ładu. Burmistrz wyjaśnił, że 2 wnioski drogowe i 1 kanalizacyjny, na kwotę ok. 9 mln zł. 

Radny Kordian Skalski powiedział, że w ramach środków z Polskiego Ładu można było złożyć 

jeden wniosek bez ograniczeń finansowych, kolejny do 30 mln zł w związku z czym gmina nie 

skorzystała z tego wystraczająco. Ponadto radny uważa, że w gminie zbyt mało jest projektów 

na różnego typu inwestycje i nie jesteśmy w stanie skorzystać ze wszystkich dostępnych 

możliwości.    

Burmistrz odpowiedział, że gmina cały czas projektuje, najwięcej projektów drogowych.  

Radny Zbigniew Waprzko zgłosił wniosek formalny dotyczący zakończenia dyskusji nad 

sprawozdaniem oraz zmianie kolejności punktów porządku obrad. Przeniesienie punktu 10 do 

punktu 8.  

 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Zbigniewa Waprzko dotyczącego zakończenia dyskusji i zmiany kolejności punktów w 

porządku obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVII i XXXVIII sesji.  
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6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. (DRUK 9) 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Rzgów. 

(DRUK 1) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Rzgowie 

oraz nadania mu statutu. (DRUK 2) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Żłobków 

Samorządowych Gminy Rzgów w Guzewie przy ul. Edukacyjnej 8. (DRUK 3) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 4) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 5) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia. 

(DRUK6) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych – działek nr 78/16 i 79/13 obrębu 

Romanów. (DRUK 7) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Nagród Sportowych Gminy 

Rzgów. (DRUK 8) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad. 8.  

Komisja Rewizyjna zawnioskowała o przesunięcie terminu zakończenia kontroli do 

30.09.2021r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Waprzko dodał, że powstała 

rozbieżność interpretacji prawnych w związku z prowadzoną kontrolą i dokumentami objętymi 

kontrolą.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/376/2021 w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kordian Skalski  

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa 
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Ad.9.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej oraz co zostało wykonane przez pracownika Biura Rady.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poprosił aby zająć się uporządkowaniem chodników 

oraz dróg.  

 

Ad.10.  

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/377/2021 w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka  

 

Ad.11. 

W dyskusji udział wzięli: 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński, Przewodniczący rady Radosław Pełka, Zastępca 

Burmistrza Rzgowa Małgorzata Rózga.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/378/2021 w sprawie utworzenia Żłobka 

Gminnego w Rzgowie oraz nadania mu statutu. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka  

 

Radny Marek Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o dopuszczenie do głosu mieszkańca 

gminy Rzgów.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Zbigniewa Waprzko dotyczącego zakończenia dyskusji i zmiany kolejności punktów w 

porządku obrad.  

 

Mieszkaniec Gminy Rzgów zabrał głos w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Ziołowej 

w Starowej Górze, tak aby mógł się do niej przyłączyć.  
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Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski wyjaśnił, że budowę kanalizacji w ul. Ziołowej w 

Starowej Górze można ująć jako zadanie inwestycyjne w roku 2021, jeżeli Rada wyrazi na to 

zgodę.  

Burmistrz uważa, że należy potraktować mieszkańców ul. Ziołowej tak, jak pozostałych 

mieszkańców Starowej Góry, tzn. sprawdzić czy są RLMy i wykonać kanalizację bądź gdy nie 

ma RLMów nie robić kanalizacji. Należy budować kanalizację tam gdzie są ludzie, aby uzyskać 

efektywność sieci.  

Radny Marek Bartoszewski powiedział, ż nalży wykonać ten odcinek kanalizacji w ramach 

zadania inwestycyjnego na ten rok.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że radni poznali dwa rozwiązania i 

zastanowią się do kolejnej sesji, jak rozpatrzyć wniosek mieszkańca Starowej Góry.  

 

Ad.12. 

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodniczący rady Radosław Pełka, Zastępca Burmistrza Rzgowa Małgorzata Rózga.  

Stanowisko dyrektora zespołu żłobków ma zostać przekazane dyrektorowi żłobka w Guzewie.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/379/2021 w sprawie utworzenia Zespołu 

Żłobków Samorządowych Gminy Rzgów w Guzewie przy ul. Edukacyjnej 8. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Ad.13. 

W dyskusji udział wzięli: 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński. 

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/380/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2021-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 
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Ad.14. 

W dyskusji udział wzięli: 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński, radny Marek Bartoszewski, radna Anna Tumińska-

Kubasa, Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski, radny Paweł Redzynia, Przewodniczący 

rady Radosław Pełka.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/381/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rzgów na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

„NIEOBECNI” (5 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński, Zbigniew 

Waprzko 

 

Przerwa techniczna.   

 

Ad.15. 

W związku ze zmianą sołtysa w Sołectwie Guzew-Babichy należy dokonać aktualizacji 

uchwały. Stawki prowizji dla inkasentów pozostają bez zmian.   

 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński, radna Anna Tumińska-Kubasa.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/382/2021 w sprawie zarządzenia poboru 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.16. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński, Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa  

Justyna Pierzyńska.  
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/383/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie niezabudowanych nieruchomości gruntowych – działek nr 78/16 i 79/13 obrębu 

Romanów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski , Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.17. 

Radny Stanisław Zaborowski przedstawił opinię Komisji Spraw Społecznych dotyczącą 

Nagród Sportowych Gminy Rzgów. Zgodnie z opinią pozytywnie zaopiniowano 3 wnioski i 

wystąpiono do Rady z propozycją podziału środków.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXIX/384/2021 w sprawie przyznania Nagród 

Sportowych Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.18. 

Radny Paweł Redzynia poinformował, że ponad roku temu mieszkańcy ul. Kombajnowej w 

Starej Gadce złożyli wniosek o dostosowanie zapisów mpzp do Studium i wydłużenie linii 

zabudowy do 100 m. Kolejny wniosek dotyczy zmiany przeznaczenia działki na budowalną, 

która położona jest za strażnicą OSP. Mieszkańcy proszą o podjęcie działań.   

Ponadto radni wraz z Burmistrzem dyskutowali na temat zasadności wykonywania 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w gminie.  

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski zapytał co dzieje się na ul. Szklanej w Starowej 

Górze, że jest nieprzejezdna z dwóch stron.  

Radny Wiesław Gąsiorek zapytał o termin składania wniosków do studium, o wytyczenie drogi 

wzdłuż linii 15KW, o odwodnienie części drogi w Babichach na odcinku od skrzyżowania w 

kierunki drogi 91. Radny zapytał czy w budżecie na rok 2022 będzie można zaplanować 

modernizację wodociągu Guzew-Babichy.  
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Burmistrz wyjaśnił, że należy złożyć wniosek do budżetu na rok 2022 ws. wodociągu. Jeżeli 

chodzi o drogę wzdłuż linii 15 KW Burmistrz prowadzi rozmowy z inwestorem. Na ul. Szklanej 

wykonywany jest gazociąg.  

Radny Kordian Skalski zapoznał radnych ze zdjęciami, na których widać materiał jaki 

wywożony jest na teren osadników, tzn. śmieci. Radny zapytał co Burmistrz zamierza zrobić 

w tej sprawie.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że będzie reagował w miarę możliwości prawnych. 

Kierownik Magdalena Górska wyjaśniła, że wystąpiono o uznanie gminy za stronę 

postępowania o rekultywację składowiska, pismo ponowiono, jednakże żadnych informacji z 

Urzędu Marszałkowskiego gmina Rzgów nie uzyskała w tej sprawie. Gmina Rzgów 

zaproponowała wspólną kontrole terenu osadników wraz z Łodzią.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że wysyłanie pism nic nie daje, należy zamknąć drogę 

gminną, ponieważ zwożone są tam odpady i postawić ZWiK w Łodzi przed faktem dokonanym, 

ponieważ jest to teren gminny użytkowany bez umowy. Radny uważa, że należy zablokować 

dwie drogi dojazdowe na osadniki.  

Burmistrz rozważy pomysł zablokowania drogi na osadniki, jednakże takie działania mogą 

doprowadzić do sporu, który może przełożyć się na inne relacje.     

Radny Jarosław Świerczyński zapytał, co z firmą, która miała kupić teren po MAKRO.  

Kierownik Magdalena Górska wyjaśniła, że firma wystąpiła z wnioskiem o wydanie decyzji 

środowiskowej, jednakże Sanepid, RDOŚ, Wody Polskie uznały, że firma musi wykonać 

Raport oddziaływania na środowisko z uwagi na występujące tam zalania sąsiadujących 

działek. Burmistrz nałożył wykonanie takiego Raportu na firmę.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał co z regulaminem utrzymania czystości, 

ponieważ kilka sesji temu Burmistrz chciał go pilnie wprowadzić na sesji. Ponadto należy zająć 

się samochodami, które notorycznie parkują na chodnikach i nie zostawiają przejścia dla 

pieszych.  

Radny Kordian Skalski wraz z Przewodniczący rady Radosławem Pełką zwrócili uwagę, że 

firma nie odbiera worków, które nie są wypełnione w 100% odpadami.  

Inspektor Mateusz Szczepaniak wyjaśnił, że firma zwróciła się z prośbą aby worki ze szkłem 

były wypełnione co najmniej w 75%. Natomiast jeśli chodzi o zmianę regulaminu utrzymania 

czystości planuje się przedstawienie regulaminu na komisji wspólnej.  

  

Ad.19. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:55 

zamknął obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XXXIX sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2021.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
          Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

       /-/ Dorota Szafrańska                /-/ Radosław Pełka  

http://www.rzgow.pl/

